



## Classes

Are you ready to level up your skills and take your career to new heights? From business and Instructor training to hair, nails, esthetics training, and so much more. The United Event has an exciting class lineup slated for 2025.



## Vendors

Shop 'til you drop with top beauty brands offering exclusive event deals and must-have products! Discover exciting vendors and take home your favourites .



## Competitions

Whether you're looking to compete, learn, or be inspired, there will be something for everyone. With great prizes and a touch of Frightful Fun, this is your chance to elevate your craft and be part of something extraordinary.

# 3 Day Event - Tickets \$80

Access to all areas.

Morning breakfast, coffee & tea breaks and lunch (Sunday and Monday)

Competitions, award presentation and surprise stage event (with hors d'oeuvres on Saturday)

Access to Vendor areas

Buffet Dinner & Entertainment (Sunday evening)-Limited Seats

Access to advanced education (registration required)

**FOLLOW: #COSMETOLOGISTSUNITE2025**





## Éducation

Êtes-vous prêt(e) à perfectionner vos compétences et à propulser votre carrière vers de nouveaux sommets? Du développement d'entreprise aux cheveux, ongles, soins esthétiques, cils et sourcils, épilation et bien plus encore — notre programmation de cours dynamique est conçue spécialement pour VOUS!



## Des vendeurs

Magasinez jusqu'à épuisement avec les meilleures marques de beauté offrant des offres exclusives et des produits incontournables! Découvrez des exposants excitants et repartez avec vos coups de cœur grâce au Cash & Carry tout au long du week-end!



## Compétitions

Que vous souhaitiez compétitionner, apprendre ou simplement vous inspirer, il y en aura pour tous les goûts. Avec des prix incroyables et une touche de plaisir effrayant, c'est votre chance de perfectionner votre art et de vivre un événement hors du commun!

# Événement de 3 jours — Billets à 80 \$

Un laissez-passer de 3 jours pour le programme  
Service de café le dimanche/lundi matin  
Compétition du samedi soir, remise des prix, présentation et hors-d'œuvre  
Accès de 2 jours à la zone des vendeurs  
Dîner-buffet du dimanche soir et divertissements  
Accès à une formation passionnante (inscription obligatoire)

SUIVEZ: #COSMÉTOLOGUESUNIS2025

